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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 ет.3, тел. 086 811 634 

e-mail: obs.alfatar@abv.bg 

 
 

ПРОТОКОЛ №005 

от 26.02.2016г. 

 Днес, 26.02.2016г. от 13:00 часа в заседателната зала на Общински съвет се проведе 

редовно заседание на Общински съвет Алфатар. 

 На заседанието присъстваха 9 общински съветници: Елис Талят, Живка Великова, 

Иван Василков, Ивелина Вълева, Минка Стоянова,  Радка Желева, Иван Иванов, Тюркян 

Мехмед, Сезгин  Али. 

 От общинска администрация гр.Алфатар присъстваха: г-жа Янка Господинова – кмет 

на община Алфатар, кметове и кметски наместници на населените места в общината. 

 Г-жа Елис Талят – Председател на Общински съвет Алфатар приветства всички 

присъстващи: Уважаеми колеги, уважаема г-жо Кмет,  уважаеми кметове и кметски наместници, 

уважаеми гости, добре дошли на днешното заседание на ОбС Алфатар.  

На основание чл.27, ал.2 от ЗМСМА заседанието е редовно /присъстват 9 общински 

съветници/ и ОбС може да взема законни решения. Откривам редовното заседание на Общински 

съвет Алфатар. 

На основание чл.23, ал.4, т.1 от ЗМСМА и покана №4/18.02.2016г. съм свикала днешното 

заседание. Всички имате материали и проекта на дневния ред. Имаме четири  допълнителни 

докладни записки, които разгледахме на заседание на ПК и предлагам да включим към дневния 

ред: 

- Докладна записка относно даване на съгласие за сключване на договор между „В и К” 

ООД – гр. Силистра и Асоциация по ВиК на обособената територия, която да стане 

точка 3 в дневния ред. 
 

- Докладна записка относно определяне пасищата, мерите и ливадите от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, съгласно разпоредбите на ЗСПЗЗ, 

ПП ЗСПЗЗ и Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорните 

задължения на земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери” община 

Алфатар, която да стане точка 14 в дневния ред. 
 

- Докладна записка относно отчет на Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година, която да 

стане точка 15  в дневния ред. 
 

- Докладна записка относно учредяване право на ползване на земеделски имот – 

общинска собственост за устройване на постоянен пчелин, която да стане точка 16  

в дневния ред. 
 

Елис Талят - Колеги, имате ли предложения относно дневния ред и допълнителните 

докладни, въпроси, против? Няма. 
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Елис Талят – Да гласуваме предложението за включване на допълнителните докладни 

записки в дневния ред. 

РЕШЕНИЕ № 46 

            Приема предложените допълнителни докладни записки да се допълнят към дневния ред, 

както следва:  

- Докладна записка относно даване на съгласие за сключване на договор между „В и К” 

ООД – гр. Силистра и Асоциация по ВиК на обособената територия, която да стане 

точка 3 в дневния ред. 
 

- Докладна записка относно определяне пасищата, мерите и ливадите от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, съгласно разпоредбите на ЗСПЗЗ, 

ПП ЗСПЗЗ и Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорните 

задължения на земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери” община 

Алфатар, която да стане точка 14 в дневния ред. 
 

- Докладна записка относно отчет на Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година, която да 

стане точка 15  в дневния ред. 
 

- Докладна записка относно учредяване право на ползване на земеделски имот – 

общинска собственост за устройване на постоянен пчелин, която да стане точка 16  в 
дневния ред 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 9 „против” – 0 „въздържали се” – 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед За 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева За 

 Иван Василков за  Минка Стоянова За 

 Петранка Славова отсъства  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Председателя на ОбС – Елис Талят обяви новия проект на дневен ред с направените 

допълнения. 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 

1.Отчет за дейността на Общински съвет Алфатар и неговите комисии за периода 

01.07.2015г. – 31.12.2015г. 

             Докладва: Председател на Общински съвет 

2.Докладна записка относно провеждане на Общо събрание на Асоциацията по Ви К – 

Силистра. 

          Докладва: Кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно даване на съгласие за сключване на договор между „В и К” 

ООД – гр. Силистра и Асоциация по ВиК на обособената територия. 

Докладва: Председател на Общински съвет 
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4.Докладна записка относно приемане на програма за управление на Община Алфатар, 

мандат 2015-2019г. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

5.Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнение на Общински план за 

интегриране на ромите в Община Алфатар /2014г. – 2020г./ за 2015 година. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

6.Докладна записка относно утвърждаване на жилищните имоти частна общинска 

собственост по предназначение. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

7.Докладна записка относно участие на Община Алфатар в Сдружение с нестопанска цел 

„Местна инициативна група – Дулово, Алфатар, Кайнарджа” и определяне на представител в 

колективния върховен и колективен управителен орган. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

8.Докладна записка  относно издаване на разрешително за ползване на воден обект 

публична общинска собственост – земно-насипна баражна стена в имот №00415.8.508 

гр.Алфатар. 

          Докладва: Кмета на Община Алфатар 

9.Докладна записка относно приемане на Отчет за изпълнение на Общински план за 

младежта за 2015 година на Община Алфатар  и Общински план за младежта – 2016г. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 10.Докладна записка относно приемане на Отчет на План-програма за насърчаване 

използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива на Община Алфатар 2014 - 

2020г. за 2015 година. 

  Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 11.Докладна записка относно приемане на Отчет за изпълнение на Плана за енергийна  

ефективност на Община Алфатар за периода 2013-2016 година за 2015 година. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар

 12.Докладна записка  относно искане от „Теленор България” ЕАД. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар

 13.Докладна записка относно приемане на Отчет за изпълнение на Годишната програма 

за управление и разпореждане с имоти общинска собственост през 2015 година, приета с 

Решение №438 по Протокол №52/30.01.2015г. на Обс Алфатар. 

           Докладва: Кмета на Община Алфатар 

14. Докладна записка относно определяне пасищата, мерите и ливадите от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, съгласно разпоредбите на ЗСПЗЗ, ПП ЗСПЗЗ 

и Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорните задължения на земеделски 

имоти от общински фонд „Пасища и мери” община Алфатар. 
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Докладва: Кмета на Община Алфатар 

15.Докладна записка относно отчет на Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година. 

Докладва: Кмета на Община Алфатар 

16.Докладна записка относно учредяване право на ползване на земеделски имот – 

общинска собственост за устройване на постоянен пчелин. 

Докладва: Кмета на Община Алфатар 

17.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Елис Талят – Да гласуваме дневния ред с направените промени и допълнения. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 9 „против” – 0 „въздържали се” – 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова отсъства  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

РЕШЕНИЕ № 47 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГР.АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

1.Отчет за дейността на Общински съвет Алфатар и неговите комисии за периода 

01.07.2015г. – 31.12.2015г. 

             Докладва: Председател на Общински съвет 

2.Докладна записка относно провеждане на Общо събрание на Асоциацията по Ви К – 

Силистра. 

          Докладва: Кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно даване на съгласие за сключване на договор между „В и К” 

ООД – гр. Силистра и Асоциация по ВиК на обособената територия. 

Докладва: Председател на Общински съвет 

4.Докладна записка относно приемане на програма за управление на Община Алфатар, 

мандат 2015-2019г. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

5.Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнение на Общински план за 

интегриране на ромите в Община Алфатар /2014г. – 2020г./ за 2015 година. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

6.Докладна записка относно утвърждаване на жилищните имоти частна общинска 

собственост по предназначение. 
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         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

7.Докладна записка относно участие на Община Алфатар в Сдружение с нестопанска цел 

„Местна инициативна група – Дулово, Алфатар, Кайнарджа” и определяне на представител в 

колективния върховен и колективен управителен орган. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

8.Докладна записка  относно издаване на разрешително за ползване на воден обект 

публична общинска собственост – земно-насипна баражна стена в имот №00415.8.508 

гр.Алфатар. 

          Докладва: Кмета на Община Алфатар 

9.Докладна записка относно приемане на Отчет за изпълнение на Общински план за 

младежта за 2015 година на Община Алфатар  и Общински план за младежта – 2016г. 

         Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 10.Докладна записка относно приемане на Отчет на План-програма за насърчаване 

използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива на Община Алфатар 2014 - 

2020г. за 2015 година. 

  Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 11.Докладна записка относно приемане на Отчет за изпълнение на Плана за енергийна  

ефективност на Община Алфатар за периода 2013-2016 година за 2015 година. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар

 12.Докладна записка  относно искане от „Теленор България” ЕАД. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар

 13.Докладна записка относно приемане на Отчет за изпълнение на Годишната програма 

за управление и разпореждане с имоти общинска собственост през 2015 година, приета с 

Решение №438 по Протокол №52/30.01.2015г. на Обс Алфатар. 

           Докладва: Кмета на Община Алфатар 

14. Докладна записка относно определяне пасищата, мерите и ливадите от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, съгласно разпоредбите на ЗСПЗЗ, ПП ЗСПЗЗ 

и Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорните задължения на земеделски 

имоти от общински фонд „Пасища и мери” община Алфатар. 

Докладва: Кмета на Община Алфатар 

15.Докладна записка относно отчет на Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година. 

Докладва: Кмета на Община Алфатар 

16.Докладна записка относно учредяване право на ползване на земеделски имот – 

общинска собственост за устройване на постоянен пчелин. 

Докладва: Кмета на Община Алфатар 

17.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
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Елис Талят - Колеги, да преминем към първа точка от дневния ред. 

 ТОЧКА ПЪРВА: Отчет за дейността на Общински съвет Алфатар и неговите комисии 

за периода 01.07.2015г. – 31.12.2015г. 

 Докладва: Елис Талят – Председател на Обс Алфатар. 

 Елис Талят – Беше разгледан от всички постоянни комисии, моля заповядайте за 

становище, коментари и въпроси, давам думата на председателите на постоянните комисии да 

изкажат становища. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Комисията приема отчета на общински съвет Алфатар за периода. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Ние също приемаме отчета. 

 Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Приемаме 

отчета. 

Сезгин Али – член на ПК по общинска собственост, устройство на територията, 

пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена реформа и 

земеделие – Тъй като председателя отсъства аз ще изкажа становището на комисията. 

Разгледахме отчета на заседание на ПК и го приемаме. 

Радка Желева – На заседание на ПК изразих становище, че в този вид не мога да приема 

отчета на предходния Общински съвет. Няма логика. Трябва да се отчита дейността на 

настоящия мандат. Би следвало да се отчита работата на настоящия мандат. Аз ще се въздържа 

от гласуване. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.27, ал.6 от ЗМСМА и във 

връзка с чл.17, ал.5 от Правилника за организацията и дейността на общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация, предлагам Общински съвет да 

вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 48 

 1.Приема отчета за работата на Общински съвет Алфатар и комисиите към него за 

периода 01.07.2015г. – 31.12.2015г.. 

 ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 8 „против” – 0 „въздържали се” – 1 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева Въздър. се 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова отсъства  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Елис Талят - Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно провеждане на Общо събрание на 

Асоциацията по Ви К - Силистра. 

Докладва: Кмета на Община Алфатар. 
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Елис Талят – Давам думата на г-жа Янка Господинова – Кмет на Община Алфатар. 

Янка Господинова - Уважаеми общ. съветници, гости. Получено е писмо от Областния 

управител на обл. Силистра за свикване на Общо събрание на Асоциация по ВиК. Трябва да 

гласувате бюджета. Всяка една община участва в АВиК и трябва да излъчи представител, по 

право е кмета. Има дневен ред и ние трябва да се съобразим с него.  

Елис Талят –  Заповядайте за коментари, въпроси и становища.  

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Комисията е съгласна.. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Одобряваме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Комисията приема докладната. 

Сезгин Али – член на ПК по общинска собственост, устройство на територията, 

пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена реформа и 

земеделие – Съгласни сме. 

Елис Талят – На заседание на ПК имаше предложение от Живка Великова да допълним 

решението в т.1 – в негово отсъствие да бъде замествана от Председателя на Общински съвет.  

Елис Талят – Да гласуваме предложението за допълнение. 

Предвид гореизложеното предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ №49 

1.Приема направеното предложение за допълнение за заместник на представителя на Общото 

събрание на Асоциацията по ВиК, да е  Председателя на ОбС Елис Талят. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 9 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова -  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

            Елис Талят – Да преминем към гласуване по точка втора. 

Предвид предстоящото заседание на общото събрание на Асоциацията по ВиК на област 

Силистра, на основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и във връзка с чл.198е, ал.5 от Закона за 

водите, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ № 50 

1.Определя г-жа Янка Господинова – кмет на Община Алфатар за представител на 

Община Алфатар в Общото събрание на Асоциацията по ВиК – Силистра, в нейно отсъствие да 

бъде замествана от Председателя на Общински съвет Алфатар – Елис Талят. 
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2. Възлага на  представителя на Община Алфатар в общото събрание на Асоциацията 

по ВиК - Силистра да гласува „ЗА” приемане на отчета за изпълнението на бюджета на 

Асоциацията по ВиК – Силистра за 2015г., съгласно чл.26, ал.3 от Правилника за организацията 

и дейността на асоциациите по ВиК. 

3. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на Асоциацията 

по ВиК - Силистра да гласува „ЗА” приемане на годишен отчет за дейността  Асоциация по ВиК 

– Силистра за 2015г., съгласно чл.198в, ал.4, т.10 от Закона заводите. 

4. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на Асоциацията 

по ВиК - Силистра да гласува „ЗА” приемане на бюджета на Асоциация по ВиК – Силистра за 

2016 година,  съгласно чл.21, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите 

по ВиК. 

5. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на Асоциацията 

по ВиК - Силистра да гласува „ЗА” приемане и решение за сключване на договор за 

стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК системите и съоръженията, както и 

предоставянето на ВиК услуги на потребителите по реда на Закона за водите (чл.198п, ал.1, 

предложение първо от Закона за водите), със съществуващия ВиК опрератор – «Водоснабдяване 

и канализация» ООД Силистра, съгласночл.198в, ал.4, т.2 от Закона за водите и чл.34, ал.1 и ал.2 

от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация. 

 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 9 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова -  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно даване на съгласие за сключване на договор 

между „В и К” ООД – гр. Силистра и Асоциация по ВиК на обособената територия. 

 Елис Талят – докладва Председателя на Общински съвет. На заседание на ПК обсъдихме 

докладната. Трябва да дадем съгласие за сключване на договор между „В и К” ООД – гр. 

Силистра и Асоциация по ВиК. От  В и К имаме предоставен на ел. носител договора. Някакви 

въпроси, мнения, становище? 

 Иван Василков – Тъй като на територията на областта няма друг оператор нямаме избор. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

съгласни сме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – съгласни 

сме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – съгласни сме. 

Сезгин Али – член на ПК по общинска собственост, устройство на територията, 

пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена реформа и 

земеделие – Съгласни сме. 
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 Елис Талят – Ако няма други изказвания и въпроси да преминем към гласуване. 

Предвид гореизложеното, на основание чл. 198о, ал. 1 и чл.198п, ал. 1 от Закона за 

водите, чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 51 

 ДАВА СЪГЛАСИЕ „В и К” ООД – гр. Силистра да сключи Договор за стопанисване, 

поддържане и експлоатация на В и К системи и съоръжения и предоставяне на водоснабдителни 

и канализационни услуги с Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „В и 

К” ООД – гр. Силистра, за възлагане на дейностите по чл. 198о, ал. 1 от Закона за водите. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 9 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова -  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно приемане на Програма за управление 

на община Алфатар, мандат 2015-2019г.  

Докладва: Кмета на Община Алфатар. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Янка Господинова. 

Янка Господинова – На заседание на ПК казах, че като новоизбран кмет съм длъжна в 

срок до три месеца да представя Програма за управление на мандата. Тя е кратка и синтезирана. 

Насочена е към максимално използване на ресурсите на общината, към младите хора, към 

бизнеса. Имаше въпроси, отговорих. Това е динамична програма, може да бъде допълвана по 

всяко време. Искам да заявя, че нямам притеснения относно изпълнението и.  

Елис Талят – Мнения, въпроси, становища по програмата?  

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Програмата е точна и ясна. Приемаме я. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Приемаме 

програмата. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Ние също  

Петранка Славова – /присъедини се към заседанието/ председател на ПК по 

общинска собственост, устройство на територията, пътна и селищна мрежа, 

благоустрояване, стопански дейности, поземлена реформа и земеделие – Съгласни сме. 

Елис Талят - Ако няма изказвания и въпроси да преминем към гласуване, зачитам 

основанието и решението за гласуване. 
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 На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и във връзка с чл.44, ал.5 от  ЗМСМА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ №52 

 1.Приема  Програма за управление на Община Алфатар мандат 2015-2019г. 

 Елис Талят – Да преминем към гласуване 

 ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнение на 

Общински план за интегриране на ромите в община Алфатар  /2014г. – 2020г./ за 2015 година. 

           Елис Талят - Давам думата на г-жа Янка Господинова да докладва по изпълнението на 

плана. 

 Янка Господинова – Плана е съобразен с националната рамка и областната  стратегия. В 

населените места се провеждат мероприятия по интегриране на ромите, които имат финансово 

изражение.  

 Елис Талят – Има ли въпроси или мнения? Отчета на плана е разгледан на заседание на 

ПК. Нека председателите на ПК да изкажат своите становища. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Комисията е съгласна с направения отчет и го приема. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Приемаме 

отчета на плана. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Аз като учител участвам активно в 

изпълнение на дейностите по  плана, така че приемаме отчета. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме с направения отчет. 

Елис Талят - Зачитам основанието и решението за гласуване. 

 Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА, предлагам  

Общински съвет Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ № 53 

 1.Приема отчета за изпълнение на Общински план за интегриране на ромите в Община 

Алфатар /2014г. – 2020г./ за 2015 година. 

 Елис Талят – Да преминем към гласуване. 
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ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно утвърждаване на жилищните имоти частна 

общинска собственост по предназначение. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Янка Господинова. 

Янка Господинова – Спазили сме Наредбата. На вашето  внимание сме предложили 

списък с общинските имоти. Докладната я коментирахме на заседание на ПК. Стремим се 

всички имоти общинска собственост да се отдадат под наем, за да можем да събираме приходи. 

Трябва да решим какво ще правим с имота в с.Алеково, в който има самонастанило се семейство 

с деца, който е определен за събаряне.  

 Елис Талят – ПК да изкажат своето мнение. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, спорт, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.42, ал.2 от ЗОС и 

чл.2, ал.3 от Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с общински жилищни 

имоти, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ № 54 

1.Утвърждава жилищните имоти, частна общинска собственост по предназначение през 

2016г. 

№ 

по 

ре

д 

АОС Местонахождение 

Вид и описание на 

имота 

Предназначение 

Забележка 
акт 

№ 

дата 

на 

АОС 

Населено 

място 
Улица 

За 

настан

яване 

под 

наем 

За 

продаж

ба и 

замяна 

Ведом

ствен

и за 

настан

яване 

под 

наем 

Резерв

ни за 

настан

яване 

под 

наем 

Оборо

тни 

жили

ща 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 
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1 
37

2 

06.0

2.13г

. 

гр.Алфатар 
Аспарух 

79 

Апартаменти №2-

двустаен със застроена 

площ от 62,52 

кв.м.,маза №2-7,68 

кв.м. 

  V   Свободен 

2 
37

3 

06.0

2.13г 
гр.Алфатар 

Аспарух 

79 

Апартаменти №3-

двустаен със застроена 

площ от 66,64 

кв.м.,маза №3-7,68 

кв.м. 

V     
Отдаден 

под наем  

3 
37

4 

06.0

2.13г 
гр.Алфатар 

Аспарух 

79 

Апартаменти  №5-

двустаен със застроена 

площ от 62,52 

кв.м.,маза №5-11,50 

кв.м. 

V     
Отдаден 

под наем 

4 
37

5 

06.0

2.13г 
гр.Алфатар 

Аспарух 

79 

Апартаменти №6-

двустаен със застроена 

площ от 66,54 

кв.м.,маза №6-12,27 

кв.м. 

 

V     
Отдаден 

под наем 

5 
37

6 

06.0

2.13г 
гр.Алфатар 

Аспарух 

79 

Апартаменти №7-

тристаен със застроена 

площ от 81,12 

кв.м.,маза №7-21,89 

кв.м. 

     

Предоста

вен на 

„Кризисе

н център” 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 

6 
37

7 

06.0

2.13г 
гр.Алфатар Аспарух 79 

Апартаменти №8-

двустаен със застроена 

площ от 62,52 

кв.м.,маза №8-21 

кв.м., общи части-7,71 

кв.м. и 8,09% идеални 

части 

   V   

7 
37

8 

06.0

2.13г 
гр.Алфатар Аспарух 79 

Апартаменти №11-

двустаен със застроена 

площ от 62,52 

кв.м.,маза №11-10,61 

кв.м 

V     
Отдаден 

под наем  

8 
29

3 

30.0

3.20

11 

гр.Алфатар Олшанка 8 Апартамент №1 в 

здравна служба 

   V   

9 
29

3 

30.0

3.20

11 

гр.Алфатар Олшанка 8 Апартамент №2 в 

Здравна служба 

   V   
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10 
37

0 

06.0

2.20

13 

гр.Алфатар 
Олшанка 

125 

Клуб на пенсионера - 

Жилищна сграда с 

идент. 

00415.502.1081.1 – ЗП 

от 142кв.м. 

     
За 

събаряне 

11 6 

20.1

1.19

97 

с.Алеково 
Цани 

Гинчев 

Жилищна сграда 

/Паянтова/ със 

застроена площ от 

101,7 кв.м.;Дворно 

място от 1250 кв.м. 

     

За 

събаряне

/под 

въпрос/ 

12 7 

20.1

1.19

97 

с.Алеково 
Георги 

Чаков11 

Жилищна сграда 

/Паянтова/ със застроена 

площ от 102,5 

кв.м.;Стопанска сграда 

със застроена площ от 77 

кв.м.;Дворно място от 

1300 кв.м. 

     
За 

събаряне 

13 12 
27.6. 

2000 
с.Алеково 

Ал. 

Констан-

тинов 58 

Апартамент в Здравна 

служба 

V     
Отдаден 

под наем 

14 22 

14.1

1.20

07 

с.Бистра  

Урегулиран поземлен 

имот с площ от 2170 

кв.м. Паянтова жилищна 

сграда  със ЗП от 75 кв.м. 

състояща се от четири 

стаи и мазе. 

V     Свободен 

 

 Елис Талят – Да преминем към гласуване. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

 ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно участие на Община Алфатар в Сдружение с 

нестопанска цел „Местна инициативна група – Дулово, Алфатар, Кайнарджа” и определяне на 

представител в колективния върховен и колективен управителен орган. 

 Елис Талят – Докладва Кмета на общината. 

 Янка Господинова -  Успяхме да създадем МИГ с Дулово и Кайнарджа. Направили сме 

превод на част от финансовите средства. Трябва да излъчим представител от Общината в 

колективния върховен и колективен управителен орган.  Другите две общини са определени 

заместник-кметовете си и нашето предложение е същото. 

Елис Талят – Заповядайте за коментари, въпроси и становища. 
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 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние 

приемаме докладната. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме предложението. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА и във връзка с Наредба №22 от 14 декември 

2015 година на Министерство на земеделието и храните за условията и реда за прилагане на 

подмярка 19.2 „Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от общностите местно 

развитие” на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие” от Програмата за развитие на 

селските райони 2014-2020г.(обн. ДВ. Бр.100 от 18.12.2015г.), предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 55 

1.  Община Алфатар да участва в  юридическо  лице с нестопанска цел Сдружение „Местна 

инициативна група- Дулово,Алфатар, Кайнарджа”; 

2. Определя Желяна Димитрова Донева – заместник-кмет, за представител на община  

Алфатар в учредителното и общото събрание  (колективния върховен орган)  на   

Сдружение с нестопанска цел „Местна инициативна група- Дулово,Алфатар,  

Кайнарджа”; 

3. Община Алфатар  да участва като представител на публичния сектор в колективния  

управителен орган (управителния съвет) на Сдружение с нестопанска цел „Местна  

инициативна група- Дулово,Алфатар, Кайнарджа”, представлявана от Желяна Димитрова  

 Донева - заместник-кмет. 

 

 Елис Талят – Да преминем към гласуване. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно издаване на разрешително за ползване на 

воден обект  публична общинска собственост – земно-насипна баражна стена в имот 

№00415.80.508 гр.Алфатар. 

 Елис Талят – Докладва Кмета на общината, давам думата на г-жа Господинова. 

 Янка Господинова – Получили сме одобрение от РИОСВ гр.Русе и Басейнова дирекция 

Плевен за извършване на ремонтни дейности на дигата. Ще са ни необходими много средства, 

тъй като има външна намеса. Необходимо е да се издаде решение за ползване. Общинският 

съвет трябва да вземе решение. Ще се постараем до края на 2016 година ремонта да бъде 

приключен. 
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Елис Талят – Въпроси, мнения по докладната? Становища на ПК? 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Даваме съгласие. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме докладната. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и във връзка с чл.52, т.3, буква”б” от Закона за 

водите, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 56 

 1.Възлага на Кмета на Община Алфатар да издаде Разрешително  за ползване на воден 

обект „Земно-насипна баражна стена” в землището на гр.Алфатар, имот №00415.80.508. 

 Елис Талят – Да преминем към гласуване. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

 ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно приемане на Отчет за изпълнение на 

Общинския план за младежта за 2015 година на Община Алфатар и Общински план за младежта – 2016 г.  

Елис Талят – Давам думата на г-жа Янка Господинова. 

Янка Господинова – Всяка община има общински план за младежта. Мога да ви дам 

повече информация за плана за 2016г. Разработен е от секретаря на Общината, съвместно с 

председателя на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова заетост, околна среда, 

младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Иван Василков и млади хора от 

общината.  Младите хора разработиха своята стратегия за развитие през 2016година. 

 Елис Талят – Има ли въпроси по отчета за 2015г. и общинския план за 2016г.? Няма. 

Председателите на постоянните комисии да изкажат становища. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме с отчета и плана. 



 16 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме отчета за 2015г. и плана за 

2016г. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл.16  от Закона за  младежта, предлагам 

Общински съвет да вземе  следното  

РЕШЕНИЕ №57 

1. Приема Отчет по изпълнение на Националната стратегия за младежта 2010-2020 г. 

на Община Алфатар за 2015 година (Приложение №1); 

2. Приема Аналитична справка – Годишен доклад за младежта за 2015 година на 

община Алфатар (Приложение №2); 

3. Приема План за изпълнение на Националната стратегия за младежта 2010-2020 г. на 

Община Алфатар за 2016 година (Приложение №3); 

4. Приема Общински план за младежта-2016 година (Приложение №4); 

5. Възлага на кмета на общината организацията по изпълнение на Общински план за 

младежта – 2016 година. 

 

Елис Талят – Да преминем към гласуване. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

  

 ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на отчет на План-програма за 

насърчаване използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива на Община Алфатар 2014-

2020 г. за 2015 година. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Янка Господинова да докладва. 

Янка Господинова – Всяка община има изготвена такава програма. Както в тази, така и 

в следващата докладна записка, сме заложили мерки за енергийна ефективност. Всичко, за което 

сме имали възможност сме го изпълнили.  Без финансови средства не може да се изпълнява 

енергийна ефективност.  Заложили сме обекти за енергийна ефективност за 2016 година. 

Изпълняваме програмата с малкото средства, с които разполагаме. През 2015 година е санирана 

сградата на общинска администрация,  поставено е улично осветление по проекта по мярка 321. 

Елис Талят – Върпоси, мнения, становища? 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 
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следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приема отчета. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите –Съгласни 

сме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – И ние приемаме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

На основание чл.22, ал.1, т.24 от ЗМСМА, и чл.10, ал.3, т.2 от закона за енергията от 

възобновяеми източници, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ №58 

1.Приема отчет на План-програма за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива на Община Алфатар 2014-2020 г. за 2015 година. 

 Елис Талят – Да преминем към гласуване. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка Приемане на Отчет за изпълнение на Плана 

за енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 2013-2016 година за 2015 година. 

   Елис Талят – Докладва г-жа Господинова. 

Янка Господинова – Отчетът е разглеждан и коментиран на заседание на ПК.  

Елис Талят – Има ли въпроси по отчета, желаещи да изкажат мнение? Становища на 

ПК? 

Радка Желева – Има ли проектна готовност за физкултурния салон в ОУ „Христо Ботев” 

гр.Алфатар? 

Янка Господинова – От Бюджета не сме отделили средства за ремонт на салона. Работи 

се по въпроса за набавяне на средства. До края на 2016 година ще бъде извършен ремонт. Ще 

има външно саниране, ще се ремонтират отдушниците, покрива. Само настилката на пода няма 

да се пипа, тъй като е много добра. Ако успеем да направим ремонта, салона ще бъде един от 

най-големите в областта. Предвидили сме и енергийно обследване. 

Радка Желева – Благодаря. Добре е, че е предвидено енергийно обследване. 

Елис Талят – Други въпроси, становища? 
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 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме с отчета. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА, във връзка с чл.12 

от Закона за енергийната ефективност, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ №59 

 1.Приема Отчет за изпълнение на Плана за енергийна ефективност на Община Алфатар 

за 2013-2016 година за 2015 година. 

 

 Елис Талят – Да преминем към гласуване. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно искане от Теленор България ЕАД. 

Елис Талят – Давам думата на кмета на община Алфатар г-жа Янка Господинова. 

Янка Господинова – Постъпило е искане от Теленор за ПУП и промяна на НТП на имот 

в землището на гр.Алфатар. Общината няма финансови ангажименти. Обсъждахме го на 

заседание на ПК. 

Елис Талят – Мнения, въпроси по искането? ПК да изкажат становище. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Приемаме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 
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Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – И ние сме съгласни. 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.124а, ал.1 във връзка с ал.5 и 

ал.7 от ЗУТ, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ №60 

1.Дава съгласие за изработването на проект за Подробен устройствен план – план за 

застрояване /ПУП - ПЗ/ на ПИ 00415.133.71, местността „Тухларната”, гр.Алфатар, 

общ.Алфатар, обл.Силистра и промяна на начина на трайно ползване от нива в „за съоръжения 

за техническа инфраструктура” на  „Теленор България /Космо България Мобайл/” ЕАД. 

Елис Талят – Да гласуваме. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА  ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно приемане на отчет за 

изпълнение на Годишната програма за управление  и разпореждане с имоти – общинска 

собственост през 2015 година, приета с Решение №438 по Протокол №52/30.01.2015г. на ОбС 

Алфатар. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Господинова. 

Янка Господинова – Важно е да се управлява добре общинската собственост, за да 

формираме приходи.  Имаме несъбрани суми от длъжници, които са дадени на Частен съдебен 

изпълнител.  

Елис Талят – Въпроси, мнения? Да чуем становищата на ПК. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Приемаме.  

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – И ние сме съгласни. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.66а 

от Закона за общинската собственост и чл.140, ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, 
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управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост на община Алфатар, 

предлагам на Общински съвет да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 61 

 1.Приема Отчет за изпълнение на Годишната програма за управление и разпореждане с 

имоти общинска собственост през 2015 година. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Определяне пасищата, мерите и 

ливадите от общински поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, съгласно разпоредбите 

на ЗСПЗЗ, ПП ЗСПЗЗ и Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорни 

задължения на земеделски имоти от общински фонд ,,Пасища  и мери” община Алфатар.   

               Елис Талят – Давам думата на кмета на община Алфатар. 

Янка Господинова – Тази докладна е за разпределяне на общинските мери и пасища 

между правоимащите. Имаме фонд, който не  е  отдаден. Трябва да ги преведем в приличен вид, 

за да станат привлекателни за отдаване. Обрасли са с буйна растителност, храстовидни видове. 

Ще се работи за привеждане в допустим слой, за да се отдадат максимално.  

Елис Талят – Въпроси по докладната? ПК да изкажат своите становища. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Приемаме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Приемаме. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация във връзка с чл. 37и от ЗСПЗЗ; Глава десета от  ПП ЗСПЗЗ; Наредба за 

стопанисване, управление и спазване на договорни задължения на земеделски имоти от 

общински фонд ,,Пасища и мери” община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното 

 

РЕШЕНИЯ №62 
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 1. Определя пасищата и мерите от общински поземлен фонд за индивидуално ползване, 

съгласно списъци Приложение №1 и Приложение №2 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши дейностите по разпределяне и 

отдаване на пасищата и мерите от общински поземлен фонд, съгласно действащото 

законодателство. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно приемане отчет на Програмата за 

овладяване на популацията на безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013-

2015 година. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Янка Господинова. 

Янка Господинова – Има промяна в закона. Всяка община трябва да има изграден 

приют, за който са необходими 8000 лв. Ние не можем да отделим тези пари и затова сме 

сключили договор с фирма, която извършва тази дейност.  Не е толкова голям проблема за 

изграждане на приют, но за всяко куче, преминало процедурите, са необходими по 1000 лв. В 

това отношение имаме неизпълнение на програмата и затова сме предприели други действия. 

Елис Талят – Въпроси? Становища на ПК. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме отчета. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Съгласни 

сме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Приемаме. 

На основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за притежаване, 

регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар, приета с Решение 

№181 по Протокол №22/26.02.2013г. на ОбС Алфатар, предлагам Общински съвет да вземе 

следното  

РЕШЕНИЕ №63 

1.Приема отчета за изпълнение на Програмата за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета на територията на Община Алфатар за периода 2013 – 2015 година. 

2.Възлага на Кмета на Община Алфатар да изготви Програма за намаляване на 

популацията на безстопанствените кучета на територията на Община Алфатар за периода 2016-
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2019 година и План за действие по изпълнение на програмата за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета на територията на Община Алфатар за 2016 година. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ШЕСТАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно учредяване на ползване на 

земеделски имот – общинска собственост за устройване на постоянен пчелин. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Янка Господинова. 

Янка Господинова – Постъпило е искане от жител на с.Чуковец за предоставяне на имот 

за устройване на пчелин.  Ще бъде отдаден за 10 години, наема се определя, съгласно 

Наредбата.  

Елис Талят – Мнения, въпроси по искането?  

Тюркян Ахмед – На заседание на ПК беше поставен въпроса за мястото на поземления 

имот  в местността „Челебиите”,  тъй като там се събират хора в почивните дни.  

Иван Василков – Пътят на една пчела е 16 км. Не можем да откажем на човека да се 

развива. 

Тюркян Ахмед – Ние не искаме да му отказваме, да предвидим правилно мястото. 

Радка Желева – Има ли възможност да се проучат местностите и да се предостави друг 

имот? Бихме могли да дадем съгласието си и на място да се прецени къде да бъде разположен 

пчелина. 

Янка Господинова – Аз ще имам ангажимента, къде да бъде поставен. 

Елис Талят – Становище на ПК. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Съгласни 

сме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Приемаме. 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.11, ал.1 от Закона за 

пчеларството, предлагам Общински съвет да вземе следното  
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РЕШЕНИЕ №64 

 1.Учредява на Мюрфел Сали Ибрям  - жител на с.Чуковец, ул.Първа № 13 възмездно 

право на ползване  на  част от поземлен имот №000156 – публична общинска собственост в 

местност „Челебии” в землището на с.Цар Асен, в размер на 2,000(два) дка.  за устройване на 

постоянен пчелин за срок от 10 години. 

  2.Размерът на  годишния наем да бъде  съгласно чл.30, ал.1 т.3 от  Наредба за определяне 

и администриране на местните такси и цени на услугите на територията на община Алфатар, 

приета  с Решение № 165 по протокол №21/25.01.2013 г. на Общински съвет – Алфатар. 

3.Задължава кмета на община Алфатар да определи местонахождението на място за 

устройване на постоянен пчелин в поземлен имот с №000156, и достъпа до имота. 

  4. Разходите за обособяването на парцела като отделен поземлен имот и въводът във 

владение да са за сметка на бюджета на община Алфатар.   

 5. Задължава кмета на община Алфатар  да сключи договор за ползване. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания.    

    

Елис Талят – Няма постъпили заявления.  

Иван Василков – Искам да предам поставен ми въпрос от гражданин, живеещ на ул. 

Христо Ботев, който твърди, че казанът му за смет не е изхвърлян от една година. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието приключи в 14:25 часа. 

 

 

 

        ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: ……/п/……. 

           /ЕЛИС ТАЛЯТ/ 
 

 

 

Протоколист: ……/п/…... 

 /Диана Иванова/ 


